
 

Referat felles Su møte Blakli barnehager 20. januar 2025 
Møtet gjaldt SU Blakli barnehager - felles for Sollia barnehage og Risvollan 

barnehage.  

Dato 20. januar 2025 

Tidsrom kl 17.30 - 19.00  

Sted Risvollan barnehage, Salongen 2. etg. 

SU-representanter SU Sollia barnehage: Helene Granås, Niklas Nilsen, Ann, Line Anita,  
SU Risvollan barnehage: Åse Marie Asp Nielsen, Marc Schopen, Nina, Anne 
Synnøve, Bente 

Ikke tilstede Nina 
Line Anita  

Referent Synnøve 

Kopi til alle 

 

Saker felles for SU Blakli barnehager  

Sak Blakli 01/25   Godkjenning av felles SU møte innkalling  

- Godkjent 

Sak Blakli 02/25 Gjennomgang: SU og FAU sin rolle:  

- Beskrivelse og gjennomgang av  det formelle samarbeidet mellom hjem og barnehage 
- Hva, hvilke roller og hensikter de ulike utvalgene har, kan oppleves som vanskelig for foreldre. Dette 

blir også løftet i sak 04/25: evaluering av foreldrerådet. 
- Bente lager en  oversikt på rollene til de ulike fora: hva er SU, SU sin rolle, og hvem deltar, hva er 

FRU, FRU sin rolle og hvem deltar, hva er foreldreråd, foreldrerådet sin rolle og hvem deltar, hva er 
foreldremøte, og hvem deltar. Dette ettersendes til alle foreldre på Vigilo når det er ferdig.  

 

Sak Blakli 03/25   Hensiktsmessig bruk av personalressurser;  påske, sommer og jul.  
 

- Personal og bemanning på enheten må utnyttes på en mest mulig hensiktsmessig måte, både med 

tanke på barn, personal og økonomi. Dette er en helhetsvurdering.  

- De siste årene har vi i påsken og jul hatt en uhensiktsmessig ressursbruk på bemanning, som har 

konsekvenser for økonomien og kvaliteten på tilbudet ettersom personalet da vil ha ferie på dager 

de fleste barna er i barnehagen.   

- Gjennom tettere samarbeid og sammenslåing av personalressursene på begge husene, kan vi i 

større grad legge til rette for at flere i personalet kan ta ut fritid og ferie når de fleste barna har ferie 

og fri ( i jul og påske)  



 

- Ved å samarbeide på tvers på enheten, mener vi at vi i større grad får utnyttet personalressursene 

på en hensiktsmessig måte. Dette vil komme alle barn og avdelinger til gode, bidra til en bedre 

økonomistyring, og gi bedre kvalitet på tilbudet de dagene de fleste barna er i barnehagen.   

- Vi ønsker at Sollia barnehage skal være åpen i påske-  og jule-høytidene. 

- Konsekvensen for foreldre og barn er at barna på Risvollan( med behov for å være i barenhagen 

påske og jul) vil bli leverte og hentet på Sollia, i stedet for Risvollan.  

- Barnehagen vil sikre at de yngste barna har kjent personal i påske og jul. I uken(e) før, vil man ha 

besøkt Sollia (evt annen avdeling på samme hus, for å bli kjent med personalet)   

- For at barnehagen skal få til dette på en god måte, kreves det at foreldre er nøye med informasjon 

til barnehagen hvis det er behov for barnet å være i barnehagen i påske og jul. 

- Vi har tro på barn, de er robuste. Barnehageansatte har kompetanse og erfaring.  

- Se skjema nedenfor: I jula 2024, var dette antallet barn som hadde behov for barnehageplass, totalt 

på enheten ( dette er det reelle tallet som møtte, men vi har et avvik ift at påmeldte barn ikke 

møtte, og ikke ga beskjed) 

 

Risvollan bhg og 
Sollia bhg, totalt på 
begge barnehager 

23. des 27. des 30. des 

storbarn 15 5 7 

småbarn 9 4 8 

    

 

 

Vedtak: Påske og jul 2025: 

Sollia barnehage er åpent på aktuelle virkedager i påske og jul.  

Barn på Sollia barnehage og barn på Risvollan barnehage med behov for barnehageplass i påske og 
jul har tilbud på Sollia barnehage. Risvollan barnehage holdes stengt i påske og jul.  

Utprøving i påska 2025, evalueres på første møte etter påske. 

 
Sak Blakli 04/25  Oppfølging av saker fra Foreldreråd høst 2024 

- Hva kan vi som foreldre gjøre for å bidra til inkludering, fellesskap og vennskap blant eget og andres 
barn? Dette var tema på foreldrerådene, og god refleksjon i små grupper.  

- Informasjon 
- Vurdering av Foreldreråd høsten 2024: Dårlig oppmøte av foreldre på begge hus. Tanken var å ha  

foreldremøter for alle avdelinger, og foreldreråd rett etter foreldremøte, samme dag. Av ulike 
årsaker, ble noen av foreldremøtene flyttet, og dermed havnet foreldreråd og foreldremøter på 
ulike dager. Viser også til sak  3/25, der foreldre opplever usikkerhet om hva som er de ulike fora, og 
hvor det forventes at de skal møte opp på. Med bakgrunn i dette, lager Bente en egen “flyer” med 
kort informasjon om dette.  

- Tidspunkt for hvordan og når vi skal gjennomføre møtene: se sak 5/25 
- Valg av SU-representanter er mest hensiktsmessig å foreta på småbarn, da det er større 



 

sannsynlighet for at man kan sitte 2 eller 4 år. Dette er et ønske fra barnehagen.  
- FAU-valg gjennomføres på foreldremøtene på høsten, på hver avdeling.  

 

Sak Blakli 05/25 Foreldremøte våren 2025 og Foreldreråd våren 2025 

Forslag til felles tema, ble ikke besluttet, ønsker flere forslag:  

- Utenforskap: Bjørn Rinnan?  
- Barns psykososiale barnehagemiljø 
- ICDP, foreldreveiledning 
- Kan avdeling Familia Portum  ( Barne- og familietjenesten) bidra med feks trygghetssirkelen, info fra 

Trondheimshjelpa ? 

Vedtak ift foreldrerådet: Kun ett foreldreråd hvert år,  i slutten av august. Su-valg foretas.  

 

Sak Blakli 06/25  Informasjonssaker 
 
Helhetlig modell for inkluderende praksis 

Hensikten med modellen: Alle barn skal ha et tilpasset, inkluderende og likeverdig tilbud i 
barnehage, uavhengig av hvilken barnehage barnet går i.  Modellen skal bidra til at alle opplever seg 
som en del av et fellesskap og opplever tilhørighet i barnehagen.  Modellen legger til rette for en 
tettere og mer systematisk samhandling mellom ansatte i laget rundt barnet.  
Vi samarbeider med Utleira bhg, Preg Risvollan bhg, Bratsberg bhg og Motbakken bhg, der vi alle er 
en del av Utleiraklynga. Denne Utleiraklynga har 5 ansatte i spes.ped team med tett samarbeid med 
PPT rådgivere. 
Gode erfaringer så langt, jobber videre med å skape en god arena for kompetanseutvikling for hele 
personalgruppen. 

 
Informasjon: 
Tanker fra SU: 

- Når informasjon sendes ut i Vigilo, så er det viktig at det står riktig i emneknappen, hva innholdet 
består av. Lettere å søke informasjonen opp i etterkant. 

- Ukeslutt er avdelingens informasjonskanal til foreldre: siste side er informasjon: Sendes ut på 
fredager. Barnehagen forventer at foreldre holder seg oppdatert.  

- Informasjon på ukeslutten kan oppleves som uoversiktlig for noen foreldre, og er vanskelig å søke 
opp, hvis man ikke har notert seg informasjonen. 

- Ulike informasjonskanaler for foreldre, og informasjon som står på ulike plasser (årsplan, årshjul, 
ukeslutt), kan det bli for uoversiktlig? 

- Foreldre har et eget ansvar for å lese informasjon fra barnehagen, og lage seg eget system for å 
huske dette. 

 

- Barnehagen skal  se på informasjonsflyten, og se om noe kan forbedres i forhold til tilbakemeldinger 
fra SU.  

- Dette er viktig: å sikre at alle foreldre får riktig informasjon, foreldre har eget ansvar for å ta til seg 
informasjonen ( notere inn i eget system).  



 

- Barnehagen ønsker å unngå tidstyver, og personalets tid bort fra barna. Nå brukes en del tid på å 
sende påminnelser eller ringe foreldre. 

 
Samarbeid med kultur og KulturKristina: 

- Vi fortsetter samarbeidet, og har leid inn hennes tjenester i 10 %. Hun skal være sammen med  4 og 
5 åringene, og jobber opp mot sommeravslutningen i juni.  

 
 

Barnegrupper og personal fra høsten 2025 
- Søknad overflyttingsopptak er 1. februar. Søknad hovedopptak er 1. mars. 
- Vi ser på en hensiktsmessig fordeling av barn og personale på de ulike avdelingene. Dette er 

avhengig av antall barn, alder på barna, plass i garderober og fordeling av personalressurser ut fra 
pedagognorm og bemanningsnorm.  

- Organiseringen er ulik på Sollia og Risvollan.  
- På Sollia samarbeider man tett mellom avdelingene på småbarn, og mellom avdelingene på 

storbarn. 
På Risvollan har man avdelinger som er tilnærmet lik de to samarbeidende avdelingene på Sollia.  

- Risvollan, storbarn er i 2. etg. Avdelingen må fylles opp med riktig antall plasser. Hvor mange det blir 
er avhengig av antall barn fra 3-5 år.  

- Hvordan gruppene blir satt sammen på Sollia og Risvollan kan vi ikke gi svar på nå. 
- Vi sender ut informasjon i juni. 

 
Økonomi 

- Vi flytter saken til neste møte da sluttrapporten ikke er klar. 
 

Sommerfest og dugnad  i samarbeid med FAU 
- Inviterer FAU inn til møte 
- Planlegge sommerfesten: 11.juni på Risvollan bhg. 12. juni på Sollia barnehage. 
- Dugnad på hvert hus 

 
Sak Blakli 06/25 Dato for neste SU :  

- Mandag 31. mars kl 1730 

Sak Blakli 07/25 Eventuelt saker: 

- Varsling av fravær til barna på Vigilo, meldes til avdelingene.  

Vi oppfordrer sterkt til at dette sendes/ legges inn snarest / tidligst mulig, og senest kl 8:30. Dette 
handler om å skape forutsigbarhet på avdelingen, og samhandle på barnehagen/ enheten ift 
personalressurser. Vi ønsker å bruke disse ressursene på en mest mulig hensiktsmessig måte. Vi 
jobber også mye i smågrupper, så fint å ha en forutsigbarhet på hvilke barn deltar og hvilke barn har 
fri eller er syk.   

- Foreldreundersøkelsen er sendt ut, med svarfrist 31. januar 2025. Det sendes en påminnelse til alle 
foreldre i uke 4. Denne sendes på mail og sms, med link til undersøkelsen på Udir. (sendes altså ikke 
i Vigilo) 
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